
Protokoll från styrelsemöte nr 6/2019 i Granviks Byalag

Datum: 20191022

Plats: Hos Leif.

Närvarande: Leif Gustafsson, Gittan Lind, Mona Davidsson, Roland Karlsson, Roland Brandqvist,  
Stefan Brandqvist.

§1 Mötet öppnas
Ordföranden hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat.

§2 Val av justeringsman
Till justeringsman valdes Mona Davidsson.

§3 Föregående mötes protokoll
Leif föredrog föregående mötes protokoll och detta godkändes.

§4 Kassarapport
Saldot på bankkontot är 69261 kr. I handkassan har vi 389 kr.

§5 Byalagsfest
Den 23 November 18.00 bjuds det in till byalagsfest i magasinet.
Gittan har pratat med Linda och Mikael Darheden och fått ett förslag på en buffemeny till ett
pris av 250 kr per kuvert. Leif kommer att ordna ett quizz. Gittan ordnar inbjudan samt kaka,
kaffe och blommor. Upplägget är att varje festdeltagare själv tar med sig tallrik, bestick och 
glas. Entre till festen är 100 kr per person. 

§6 Ledunderhåll
Västra Vätterleden nere vid Klangatorp behöver röjas. Detta är kommunens ansvar.
Per i vandrarhemmet har föreslagit att starten för Granviksrundan ska vara vid 
vandrarhemmet. Leif föreslog att vi sätter upp en skylt samt kartmaterial där och drar själv i 
detta.

§7 Övriga frågor
Vi behöver fylla på ved i sadelkammaren. Leif har försökt att få tag på Peter 
Eriksson på Länsstyrelsen för att höra om vi kunde få eller förvärva ved som är planerat att 
avverkas under vintern uppe vid Bölets Ängar. Peter har varit svår att få tag i men nu ska 
Leif försöka få tag på Peter via Arne Hallin. Roland K tipsade om att det finns torrtallar i 
norra änden av dammen som vi skulle kunna ta. Per H och Mikael D har tagit ner en stor 
björk nere vid campingen så eventuellt kan vi kapa och klyva den till ved.
I bastuskjulet finns två travar ved, det räcker nog inte över vintern.

§8 Mötet avslutas
Mötet förklarades avslutat.



Mötets ordförande Leif Gustafsson

Mötets sekreterare Roland Brandqvist

Justeras Mona Davidsson


